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Amsterdams Marionettentheater 
Nieuwe Jonkerstraat 8 
26 aanwezigen 

1. Opening en mededelingen voorzitter Roosmarijn van Woerden 
De voorzitter opent de vergadering en memoreert het overlijden van ons oudste lid, Alie Slagt. 
Vervolgens licht zij de agenda toe. Een van de deelnemers verzoekt om overlast in de binnenstad 
door de drukte op de agenda te plaatsen. Dit punt zal voor de rondvraag worden behandeld. 

2. Verslag ALV 30 maart 2022 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt bij acclamatie, met dank aan de secretaris, 
goedgekeurd. 

3. Jaarplan 2023 
De voorzitter blikt terug op de realisatie van het vorige jaarplan en licht het nieuwe plan toe. Op dit 
jaarplan 2023 zijn geen op- of aanmerkingen. Het wordt bij acclamatie goedgekeurd. 

4. Begroting 2023 
De penningmeester, Ronit van der Schaaf, licht de begroting toe en refereert aan de plannen die 
zojuist in het jaarplan zijn opgesomd. Een deelnemer vraagt waarom we niet bij een goedkopere 
en sociaal meer bewogen bank rekening houden. De penningmeester geeft aan dat besluitvorming 
hierover op het hoogste verenigingsniveau ligt en al eerder aan de orde is geweest. Er zijn echter 
geen andere banken die een dienstverlening hebben die past bij de specifieke gedecentraliseerde 
boekhouding van de PvdA. Het blijft wel een punt van aandacht. 
Er zijn verder geen op- of aanmerkingen. De begroting 2023 wordt bij acclamatie goedgekeurd. 

5. Bestuurswisseling 
De voorzitter bedankt Nelson Addo, die zijn rol als campagnecoördinator neerlegt en uit het bestuur 
stapt. Nelson licht zijn beslissing toe. De voorzitter bedankt Nelson voor zijn bijdragen. 

6. Drukte in de binnenstad 
Deelnemers aan de vergadering vragen aandacht voor de opnieuw sterke toename van de 
overlast. Men ziet drugsgerelateerde overname van het hart van de stad. Het vermoeden bestaat 
dat de volksvertegenwoordigers de aanpak daarvan niet als urgent zien. De aanwezige fractie van 
de Stadsdeelcommissie geeft aan hoe het bestuurlijke overleg verloopt en er ontstaat een 
discussie over de mogelijkheden en onmogelijkheden voor aanpak. De voorzitter concludeert dat 
we die moeten voortzetten op een ander tijdstip gezien de huidige agenda en sluit de vergadering. 
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Thema bijeenkomst 
Na een pauze wordt de bijeenkomst voortgezet met presentaties van André van Stigt en Janny 
Alberts over het thema ‘Volkshuisvesting in de binnenstad’. 
De discussie met de aanwezigen gaat over de noodzaak van sociale woningbouw in de binnenstad. 
Het bewonerscomité Kadijken vraagt aandacht voor de verkoop van 140 woningen uit de sociale 
sector. 
Er wordt een pleidooi gehouden om volkshuisvesting betaalbaar te houden en om meer sociale 
woningen te behouden in de binnenstad en nieuwe beschikbaar te stellen. Er zijn daarvoor 
mogelijkheden als bij verduurzaming breder wordt gekeken door energiestromen en verkeersstromen 
er in mee te nemen en gebiedsgericht te ontwikkelen. 
Dat betekent ook dat er niet alleen maar naar het korte termijn financiële belang moet worden 
gekeken, maar ook naar het lange termijn sociale belang van het woon- en verblijfsgenot in de 
gebouwde omgeving. Vraag daarbij is of de overheid continuïteit kan garanderen in het beleid. Dat is 
van groot belang voor de investeringsbereidheid in de volkshuisvesting. 

Besluitenlijst

Verslag ALV 30 maart 2022 Goedgekeurd

Jaarplan 2023 Goedgekeurd

Begroting 2023 Goedgekeurd
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